
 
                         Magyar H - 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3 Tel/Fax: +36-20-506-97-10 

                       Floorball Adószám: 18250671-1-42 honlap: www.hunfloorball.hu 

                                  Szakszövetség Erste: 11600006-00000000-41595084 e-mail: floorball@hunfloorball.hu 
 
 

 
JEGYZŐKÖNYV 

A Magyar Floorball Szakszövetség elnökségi üléséről 

Dátum:  2025. április 09. 18:00 óra 

Helyszín:  A Magyar Sport Háza (1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3.)  
II. emeleti ovális tárgyaló / Online kapcsolódási lehetőséggel 

Jelen vannak: 

MFSZ képviseletében: Kiss László elnök, Rácz László alelnök, Pavelka Zoltán elnökségi 
tag, Vígh László elnökségi tag, Liebe György Ellenőrző Testület elnök, Dr. Mózes Réka az 
Ellenőrző Testület tagja, Feke Dávid főtitkár, Rajna Dorka irodavezető  

Meghívottak: Szegvári András Versenybizottság elnöke, Zsiborács Anna versenyiroda vezető 
 
Kiss László köszöntötte a megjelenteket és megnyitotta az elnökségi ülést, külön köszöntötte 
a Győztes Kör Sport Egyesület vezetőjét, aki online követte az értekezletet. Megállapította, 
hogy az elnökségi ülés az előírásoknak megfelelően lett összehívva, az ezzel kapcsolatos 
írásos meghívót időben kiküldte a szövetség főtitkára.  
 
Az ülésen résztvevők egyhangúan elfogadták, hogy hangfelvétel készüljön a jegyzőkönyv 
megírásához segítségként. 
 
 
Határozatképesség megállapítása: 
Kiss László elnök megállapította, hogy 5 elnökségi tagból az ülés kezdetekor mind az öt 
elnökségi tag jelen van, így a szakszövetség elnökségi ülése határozatképes.  
 
Az elnökség tagjai egyhangúan elfogadták Kiss Lászlót levezető elnöknek. Jegyzőkönyv 
vezetőnek Rajna Dorkát, míg jegyzőkönyv hitelesítőnek Szegvári Andrást és Vígh Lászlót 
javasolta. Az elnökség tagjai egyhangúlag választották Rajna Dorkát jegyzőkönyvvezetőnek, 
Szegvári Andrást és Vígh Lászlót jegyzőkönyv hitelesítőnek.  
 
 
1. napirendi pont: 

Javaslat az MFSZ 2025. április 9-i elnökségi ülés napirendi pontjaira 
  Előadó: Kiss László elnök       
                         (írásos előterjesztés) 
 
Kiss László tájékoztatta az elnökséget, hogy az üléstervet mindenki előzetesen írásban 
megkapta. Ismertette az elnökségi ülés napirendi pontjait. 
 
 
 

Jegyzőkönyv az MFSZ 2025. április 9-i elnökségi üléséről  
 

mailto:floorball@hunfloorball.hu


 
                         Magyar H - 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3 Tel/Fax: +36-20-506-97-10 

                       Floorball Adószám: 18250671-1-42 honlap: www.hunfloorball.hu 

                                  Szakszövetség Erste: 11600006-00000000-41595084 e-mail: floorball@hunfloorball.hu 
 
 

 
1.  Napirendi pontok elfogadása. 

Előadó:   Kiss László (elnök) 
(írásos előterjesztés) 

 
2.  Tájékoztató a két elnökségi ülés között történt fontosabb dolgokról. 

  Előadó:  Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár)  
    (szóbeli előterjesztés) 

 
3.  Beszámoló az MFSZ ügyfélfogadási rendszerének tapasztalatairól. Javaslat az 

elkövetkező időszak teendőire, a középtávú fejlesztésre. 
 Előadó:  Rajna Dorka (irodavezető) 
    (szóbeli előterjesztés) 

 
4.  Javaslat az MFSZ 2024. évi szakmai beszámolójára. 

  Előadó:  Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár)  
    (írásos előterjesztés) 

 
5.  Javaslat az MFSZ 2024. évi mérleg beszámolójára és kiegészítő mellékletére. 

  Előadó:  Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár) 
    (írásos előterjesztés) 
 

6.  A 2025. évi beszámoló közgyűlés feladatainak áttekintése. 
  Előadó:  Feke Dávid (főtitkár)    
    (írásos előterjesztés) 
 

7.  Tájékoztató a Magyar Kupa döntő megrendezésének előkészületeiről. 
  Előadó:  Feke Dávid (főtitkár)    
    (szóbeli előterjesztés) 
 

8. Javaslat a 2025-2026. évi Felnőtt Magyar Bajnokság megrendezésére, 
lebonyolítására.  2025-2026. évi Női és Férfi Felnőtt Országos Bajnokság 
versenykiírásának elfogadása. 

  Előadó:  Szegvári András (Versenybizottság elnöke)  
    (szóbeli előterjesztés) 
 

9. Tájékoztató a 3v3 Felnőtt Világbajnokságon való részvétellel kapcsolatos 
információkról, teendőkről. 

 Előadó: Feke Dávid (főtitkár), csapatvezetők   
   (szóbeli előterjesztés) 
 

10.  Női szövetségi kapitány pályázati kiírás elfogadása. 
  Előadó:  Feke Dávid (főtitkár)    
    (írásos előterjesztés) 
 

11. Tájékoztató a szövetség új honlapjának készítésének aktuális helyzetéről. 
 Előadó:  Feke Dávid (főtitkár) 
   (szóbeli előterjesztés) 
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12.  Tájékoztató az U19 lány, U19 fiú és az U15 fiú és lány szövetségi kapitányi 

pozíciókkal kapcsolatban. 
 Előadó:  Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár) 
    (szóbeli előterjesztés) 
 
13.  Egyebek 

 
Kiss László pár mondatban elmondta mik azok a napipontok, amiket alaposan át kell majd 
gondolni. Ezt követően nem érkezett új javaslat, hozzászólás a napirendi pontokhoz, ezért az 
eredetileg kiküldött napirendi pontokat terjesztette fel szavazásra. 
 
Vígh László az “Egyebek” napirendi pontban a Dunai Krokodilok helyzetéről szeretne 
beszélni. 
Feke Dávid javasolta az Unihoki bajnoksággal kapcsolatos panaszokat átbeszélni, ezt is az 
“Egyebek” napirendi pontban. 
 
Ezt követően nem érkezett új javaslat, hozzászólás a napirendi pontokhoz, ezért Kiss László 
az eredetileg kiküldött napirendi pontokat, és a meghívóban szereplő sorrendben való 
megtárgyalását terjesztette fel szavazásra. 
 
Az elnökség tagjai egyhangúlag elfogadták az előzetesen kiküldött napirendi pontokat. 
 
EÜ-2025. (04.09.) 1. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség elfogadta az előzetesen kiküldöttek szerint az MFSZ 2025. április 9-i 
elnökségi ülés napirendi pontjait. 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 
 
 

2. napirendi pont: 
Tájékoztató az előző elnökségi ülés óta történt fontosabb dolgokról. 
 Előadó: Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár) 
  (szóbeli előterjesztés) 

 
Kiss László (elnök): 

● Hajnal Gabriellával folytatott megbeszélésről beszámolt, aminek keretében szó volt a 
sportágunkat és szövetségünket népszerűsítő Floorball-körútról. Tájékoztatta az 
elnök asszonyt az esemény tervezett helyszíneiről és programjáról. Kérte segítségét 
az iskolák mozgósításában, a kezelésükben lévő sportcsarnokok használatában.  
Ígéretet kapott négy női játékos utazási támogatására a Világbajnokságra, akik állami 
fenntartási iskolába járnak.  

● Az efloorball sportszer forgalmazó céggel folytatott támogatói szerződésről folyó 
egyeztetést lezárták. A cseh fél olyan széleskörű megjelenési igényeket támasztott, 
amely nem állt arányban az általuk nyújtandó támogatással. 
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● Liebe Györgynek köszönhetően az IFF sporteszköz támogatást megkapta a 

szövetség, de az 50 ütőből csak 45 érkezett meg, ellenben 2 darab floorball zsákot is 
küldtek. Az Utánpótlás Bizottság 5 iskolát javasolt jutalmazásra, akik egyenként 9 
ütőt és 10 darab labdák kapnak. Kettő iskola már megkapta a csomagját.  

● A szövetség ez évi állami működési támogatásának összege még nem derült ki, egy 
korábban megkapott levél szerint május 19-ig fogják átutalni a pénzt.  

● Március 16-án tartott megbeszélésről számolt be az elnök, ahol a női floorball 
jövőjéről, fejlesztéséről volt szó.  A beszélgetésen közel 20 fő vett részt és 
hatékonynak és sikeresnek ítélte meg. Szóba került a következő évi bajnoki 
rendszert, a női IFL versenyrendszer kialakítása, a régi és új csapatok 
bekapcsolódásának lehetősége. Javaslatot tett egy női nemzetközi klubtornára május 
24-re, ami még egyeztetés alatt van. Eddig az SZPK csapata jelzett vissza, várja még 
a Phoenix, illetve az ARES HC visszajelzését. 
Erre vonatkozóan Vígh László elmondta, hogy a férfi OB meccs miatt terem ütközés 
lehet, emiatt elképzelhető, hogy nem Érden lesz a klubtorna.   
Feke Dávid küldött meghívót két osztrák es egy szlovák csapatnak, ebből egy osztrák 
csapat nem válaszolt, a másik kettő csapat érdeklődik, megfelelne nekik az időpont. 
Vértesi Nicole a jelentkezési határidő után érdeklődött, amire reflektálva az elnök 
jelezte, küldeni fog egy emlékeztető emailt az ülést követő napon, határidővel. 

 
Feke Dávid (főtitkár): 

● Elmondta, hogy a Diákolimpia Unihoki versenyszámának versenyei döntően rendben 
zajlanak, rövidesen lezárulnak. A lebonyolítást összességében rendben találta, az 
utolsó két forduló után kettő panaszlevél is érkezett az MDSZ-hez, erről részletesen 
beszél majd az „Egyebek” napirendi pontnál. 
Az I. és II. korcsoport számára fesztivál jellegű eseményt szerveznek az Utánpótlás 
Bizottság koordinálásával, amit Érden bonyolítanak le, Horváth Anikó vezetésével. 

● Az előző elnökségi ülésen elfogadott 3 új tagszervezet adminisztrációs teendőit 
elvégezte, a tagdíj befizetés megtörtént. 

●  Az NSR rendszerbe felvitték a 3 új tagszervezet adatait, továbbá 502 
versenyengedélyt sikerült feltölteni. 

● Megköszönte Zsiborács Anna ezzel kapcsolatos munkáját, és elmondta, hogy még 45 
versenyengedély regisztrációjára várnak, ami az illetékes és érintett tagszervezetek 
feladata. Az állami működési támogatás egyik kiemelt szempontja az NSR-ben 
megtalálható regisztrált játékosok száma. 

● Dr. Vértesi Nicole kérdésére válaszolva ismertette, hogy a játékosok mellett az 
összes szervezeti tagot és a válogatott stábtagokat is rögzíteni kel, egyesületi szinten 
is.  

● Az IFF szervezetfejlesztésért felelős munkatársával 2 héttel ezelőtt online 
megbeszélést tartottak, aminek keretében átnéztek a 80 kérdésből álló kérdőívet. 
Ennek kitöltéséhez segítséget kér az elnökségtől. Egy online megbeszélés 
összehívását javasolta, ahol együtt kitöltenék a kérdőívet. Következő lépéseként az 
IFF elemzi az adatokat és javaslatot tesz a fejlődéshez szükséges lépésekre.  

● Az IFL négyes döntő az osztrák szövetség szervezésében lezajlott. Az utolsó két 
forduló során jogosulatlan játékosok szerepeltetését állapították meg a rendezők 2 
magyar csapatnál (SZPK Komárom és a Phoenix FSE), emiatt ők pontlevonást 
kaptak.  

● Az U19 lány válogatott megtartotta az első edzését.  
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● A szlovák szövetség nem tud oktatót biztosítani az áprilisra tervezett edzőképzésre. 
● Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy lett főállású munkája, ami heti 2-3 napi 

elfoglaltságot jelent, ezért az eddigiekhez képest kevesebb időt tud szánni a 
szövetséggel kapcsolatos munkákra. Felvetette a működési rend, a munkavégzés 
rendszerének módosítását.   

 
Kiss László megkérte a főtitkárt, hogy a szövetséget érintő fontosabb leveleket innentől fogva 
továbbítsa neki.  
 
Szegvári András (VB elnök):   
 A 3v3 bajnokság kapcsán megköszönte az elnökségi tagok segítséget, Feke Dávidnak és 

Rajna Dorkának külön megköszönte a bajnoki fordulók alatti folyamatos jelenlétüket és 
aktív közreműködésüket. Tapasztalatként megállapította, hogy olyan emberre, aki 
játszik, operatív feladatot nem lehet bízni. A jövőben erre nagyon kell figyelni. A 
Versenybizottságon belül többségben a döntőt vélték a legsikeresebbnek, de van, aki az 
első fordulót élvezte jobban. A döntő helyszíne (Eger) szerinte tökéletesen megfelelt az 
elvárásoknak. Kiemelte az önkéntesek színvonalon felüli teljesítményét, a magas szintű 
játékvezetést. A döntő napján csak egy panasz érkezett erre a mérkőzés vezetésre. 
Players Party-n körülbelül 80 játékos volt jelen. Itt beszélgettek a játékosokkal és 
többen kiemelték, hogy színvonalas rendezvény volt és támogatják a bajnokság 
megrendezését a következő években is. Véleménye szerint a média megjelenés is jól 
sikerült, mind az előzetesen beharangozás, mint a bajnokságról megjelenő 
sajtóanyagok.  

 
Kiss László (elnök):  
 Megköszönte a szervezést, kérte egy részletes beszámoló elkészítését a következő 

elnökségi ülésre. Felhívta a figyelmet, hogy nem lehet túlvállalnia magát a 
szervezőknek, mérlegelni kell mit lehet megcsinálni és mit nem. Utalva a kiegészítő 
programokra. A későbbiekben gondoskodni kell biztonsági szolgálat jelenlétéről. 
Megalapozottabb költségvetést kért a VB-től a következő hasonló események esetében. 

 
Szegvári András (VB elnök):   
 Biztonsági szolgálat mellett egészségügyi személy jelenlétére is gondolni kell majd. 
 A férfi bronzmérkőzésen történt esetről számolt még be, ahol határozatlanok voltak a 

játékvezetők, ezért Ő szólt nekik, hogy döntsenek gyorsan, mert nem lehet több időt 
rászánni erre. Ebből egy félreértés alakult ki. Elismerte, hogy ez hibás beavatkozás volt 
a részéről. 

 
Pavelka Zoltán (elnökségi tag): 
 Nagy élményként érte meg a 3v3 egri döntőjét. Egyetlen negatívumként, hiányként 

vetette fel a helyszíni tájékoztatást. A nézők, hozzátartozók, sokszor még a játékosok 
sem voltak tisztában az aktuális helyzettel, a sorrenddel, a sorra kerülő mérkőzések 
párosításával, időpontjával. Ezen mindenképpen javítani kell, 

 
Szegvári András (VB elnök):   
 Kiegészítésként beszélt arról, hogy a csapatok nagy többsége nem olvasta el alaposan a 

versenykiírást, emiatt többször értetetlenül álltak bizonyos döntésekkel szemben, pedig 

Jegyzőkönyv az MFSZ 2025. április 9-i elnökségi üléséről  
 

mailto:floorball@hunfloorball.hu


 
                         Magyar H - 1146 Budapest, Istvánmezei út 1-3 Tel/Fax: +36-20-506-97-10 

                       Floorball Adószám: 18250671-1-42 honlap: www.hunfloorball.hu 

                                  Szakszövetség Erste: 11600006-00000000-41595084 e-mail: floorball@hunfloorball.hu 
 
 

 
azokat a szabályok alapján hozták. Néha, főleg a bajnokság elején sokan nem voltak 
tisztában a 3v3 szabályaival sem. 

Kiss László (elnök):  
 Sikerként könyvelte el a TV Eger stábjának jelenlétét, az általuk készített és közzétett 

riportot. Fontosnak tartotta a riport és a képek nyilvánossá tételét a floorball közösségen 
belül. 

 
Nem érkezett további hozzászólás az elmondottakhoz. A jelenlévők megköszönték a 
tájékoztatót és a Versenybizottság kiemelkedő munkáját. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
 Igen: 5 fő 
 Nem: 0 fő 
   Tartózkodott: 0 fő 
 
 
3. napirendi pont: 

Beszámoló az MFSZ ügyfélfogadási rendszerének tapasztalatairól. Javaslat az  
elkövetkező időszak teendőire, a középtávú fejlesztésre. 

 Előadó: Rajna Dorka (irodavezető) 
   (szóbeli előterjesztés) 

 
Rajna Dorka (irodavezető): 

Kifejtette, hogy a hétfőnkénti ügyfélfogadási időt nem használják ki a csapatvezetők, 
játékosok, mivel Feke Dávidot ismerik, így őt keresik az ügyeikkel. Hozzátette, hogy az 
ügyfélfogadási idő alatt az irodában sok dolgot el tudott rendezni, többek között a 
válogatott felszerelések leltározását, régi iratok megsemmisítését és az újak 
rendszerezését ezt szeretné folytatni és ahol szükséges, rendszereket kialakítani. 
Javasolta, hogy egy Facebook poszt kerüljön kirakásra az ügyfélfogadás működésével 
kapcsolatban, illetve a személyi változást illetően.   
 
 

Rácz László (alelnök): 
 A floorball@hunfloorball.hu email címett értelmetlennek tartja, javasolta ennek 

megváltoztatását.  
 
Vígh László (elnökségi tag): 
 Elmondta, hogy a játékosok főleg a social media posztokból tájékozódnak, ezért az 

ezzel kapcsolatos tevékenységet erősíteni kell. 
 
Az elnökségi tagok megállapodtak, hogy az iroda és irodavezető részére a főtitkár hozza létre 
az iroda@hunfloorball.hu email címet. Legyen ez a szövetségi iroda hivatalos elektronikus 
levelezési címe. Erről tájékoztassák a tagszervezeteket és csapatvezetőket. 
 
Kiss László (elnök): 
 Elmondta, elkészült az irodavezető és a versenyirodavezető munkaköri leírása. Ezek a 

dokumentumok pontosan meghatározzák a két munkakört betöltő munkatársak 
feladatait. Kérte Szegvári Andrást, mint a Versenybizottság elnökét, hogy vonja be a 
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versenyek előkészítésével, lebonyolításával kapcsolatos teendők elvégzésébe a 
Versenyiroda vezetőjét, Zsiborács Annát. 

Rácz László (alelnök): 
 Megemlítette, hogy a szövetség weboldalán nincsen helyesen feltüntetve, hogy egyes 

témákkal kapcsolatban kit kell keresni. 
 
Megállapodtak a résztvevők, hogy ezt rövid időn belül pótolják. 
 
Nem érkezett további hozzászólás a napirendi ponthoz. Az elnökségi tagok szavaztak az 
irodavezető által megtartott beszámolóról, és azt egyhangúlag elfogadták. 
 
EÜ-2025. (04.09.) 2. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta Rajna Dorka beszámolóját MFSZ 
ügyfélfogadási rendszerének tapasztalatairól és ehhez kapcsolódó javaslatairól. 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
4. napirendi pont: 

Javaslat az MFSZ 2024. évi szakmai beszámolójára 
 Előadó: Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár)  
  (írásos előterjesztés) 

 
Kiss László (elnök): 
  Elnézést kért, hogy az utolsó előtti pillanatban készült el a beszámoló. De a hosszú 

munka eredményeként a szövetség 2024. évi tevékenységét részletesen bemutató anyag 
készült el. A dokumentum átolvasását követően láthatóvá válik, mennyi minden történt 
az elmúlt évben, milyen sokat dolgoztak a szövetség és a tagság érdekében, mennyire 
sok dolgot sikerült megoldaniuk. Megköszönte mindenki munkáját. 

 
Pavelka Zoltán elfogadhatónak ítélte a beszámolót. Rácz László néhány apróbb technikai 
hibára, elírásra hívta fel a figyelmet, amit egyből javítottak az előterjesztésben. 
 
Nem érkezett további hozzászólás a beszámolóhoz. A levezető elnök kezdeményezte a 2024. 
évi szakmai beszámoló elfogadását. Az elnökségi tagok egyhangúlag elfogadták az MFSZ 
2024. évi szakmai beszámpolóját és azt az elfogadott formában a közgyűlés elé 
terjeszthetőnek ítélték. 
  
EÜ-2025. (04.09.) 3. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta az MFSZ 2024. évi szakmai beszámolóját, azt 
a közgyűlés elé terjeszthetőnek ítélte meg ebben a formában. 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 
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5. napirendi pont: 

Javaslat az MFSZ 2024. évi mérleg beszámolójára és kiegészítő mellékletére. 
 Előadó: Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár) 
  (írásos előterjesztés) 
 

Kiss László (elnök): 
 A beszámolót Mogor Márta, a szövetség könyvelője készítette, többszöri egyeztetés 

alapján. Beszámolt arról, hogy a 2024. évben tovább növekedett a kiadások és a 
bevételek főösszege, ezen belül emelkedett az állami működési támogatás mértéke, az 
adományok értéke. Ezeknek köszönhetően a válogatott játékosok anyagi terhe kisebb 
lett, növekedett az utánpótlás neveléssel összefüggő támogatás mértéke, a bizottságok 
munkájához biztosított fedezet. Közel 1,2 millió Forint volt a tavalyi évi nyereség, ami 
biztosítja a szövetség első 1-5 havi működéséhez szükséges pénzügyi fedezetet. Az 
MFSZ előző évi gazdálkodása rendben volt, tartozása, kintlévősége nincs a 
szövetségnek.  

 
Mózes Réka (Ellenőrző Testület tagja): 
   Tudomása szerint a férfi válogatott tagjai  az általuk befizetett VB selejtező részvételi 

díjból visszakaptak fejenként 60 ezer Forintot. A támogatások felosztásánál tavaly a női 
válogatott 800 000 forintot, a férfi válogatott 2 millió forintot kapott felkészülésre. A 
női válogatott csapattagjai negatív megkülönböztetést éreznek a férfi válogatottal 
szemben pénzügyi szempontból. Javasolta, hogy a jövőben nagyobb figyelmet kéne 
fordítani a  két válogatott egyenlő mértékű támogatására. 

 
Kiss László (elnök): 
  A tavalyi költségvetés készítésekor még nem volt női válogatott, kérdéses volt a VB 

selejtezőn való részvétele is. Ráadásul a hölgyek esetében csak 5 hónapos felkészülési 
időszak volt, míg a férfiak VB selejtezőn vettek részt, majd egyből elkezdték a 2026. 
évi kvalifikációs tornára való felkészülést. Mindemellett a női válogatott VB selejtező 
költségei idén jelentkeztek, amihez több mint 2 millió Forinttal járult hozzá a szövetség. 
Mindezeket összevetve a női csapat hasonló támogatásban részesült, mint a férfi 
válogatott. 

 
A jelenlévők elfogadták Kiss László válaszát. 
 
Nem érkezett további hozzászólás a pénzügyi dokumentumokhoz. A levezető elnök 
kezdeményezte a 2024. évi mérleg beszámoló elfogadását. Az elnökségi tagok egyhangúlag 
elfogadták a Magyar Floorball Szakszövetség 2024. évi mérlegét és azt az elfogadott 
formában a közgyűlés elé terjeszthetőnek ítélték. 
 
EÜ-2025. (04.09.) 4. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta az MFSZ 2024. évi mérleg beszámolójára 
benyújtott javaslatot, azt a közgyűlés elé terjeszthetőnek ítélte meg ebben a 
formában. 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
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Tartózkodott:  0 fő 

 
A levezető elnök kezdeményezte a 2024. évi mérleg kiegészítő mellékletének elfogadását. Az 
elnökségi tagok egyhangúlag elfogadták azt, és az elfogadott formában a közgyűlés elé 
terjeszthetőnek ítélték. 
 
EÜ-2025. (04.09.) 5. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúan elfogadta az MFSZ 2024. évi mérleg kiegészítő 
mellékletére benyújtott javaslatot, azt a közgyűlés elé terjeszthetőnek ítélte meg 
ebben a formában. 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
 
6. napirendi pont: 

A 2025. évi beszámoló közgyűlés feladatainak áttekintése. 
 Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
  (írásos előterjesztés) 

 
Feke Dávid (főtitkár): 
 A feladatterv részletesen tartalmazza a közgyűlés megrendezésével kapcsolatos 

teendőket. A tavalyi feladatterv alapján készítette el az ideit, igazodva az ez évi 
napirendi pontokhoz. A közgyűlés időpontjának 2025. május 16. (péntek) 18:00 órát 
javasolta. 

 
Vígh László (elnökségi tag). 
 Felhívta a figyelmet, hogy május 17. (szombat) munkanap.  
 
Május 23-t fogadták el új időpontként, 18 órás kezdéssel. 
 
Rácz László online csatlakozási lehetőséget javasolt a vidéki képviselők miatt. Kiss László 
felhívta a figyelmet, hogy a szövetség alapszabálya nem teszi lehetővé az online módon 
történő képviseleti szintű részvételt. Támogatja, hogy online figyelemmel lehessen követni az 
értekezletet. 
 
Feke Dávid kitért néhány előkészítési és lebonyolítási feladatra, felelősre. 
 
Kiss László ismertette a javasolt napirendi pontokat. Jelenlévők egyetértettek vele. 
Tájékoztatta a megjelenteket, hogy többször felmerült már, hogy Feke Dávid látja el a 
Játékvezetői Testület vezető tisztségét, ami jelentős terhet jelent számára. Egyetértettek abban, 
hogy hasznos lenne más JT elnököt választani. Liebe György elvállalná a Játékvezetői 
Testület vezetését, de ezzel együtt az Ellenőrző Testület elnöki tisztjét nem töltheti be 
alapszabályunk szerinti összeférhetetlenség miatt. Liebe Györggyel egyeztetve javasolta, 
hogy a közgyűlésen válasszanak új ET elnököt, majd a soron következő elnökségi ülésen 
döntsenek a JT vezetőjéről.  
A jelenlévők támogatták a javaslatot. 
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A választás kapcsán Kiss László javasolta Jelölést Előkészítő Bizottság kialakítását. 
Vezetőjének Varsányi Zsuzsannát (Phoenix FSE) javasolta. 
 
 
Az elnökségi tagok egyetértettek mind a két kezdeményezéssel. 
 
Rácz László (alelnök): 
Indítványozta az alapszabály azon részének módosítását, amely a Fegyelmi Csoport és az 
ezzel kapcsolatos feladatkörrel foglalkozik. Elmondta ezzel kapcsolatos javaslatát, amit az 
elnökség tagjai elfogadtak és a közgyűlés elé terjeszthetőnek ítéltek meg. 
 
Feke Dávid (főtitkár): 
A közgyűlés hatásköre az egyesületi tagdíj meghatározása. Májusban a 2026. évi összegről 
kell döntenünk. Megkérte a jelenlévőket tegyenek ők javaslatot a jövő évi tagdíjra. 
 
Pavelka Zoltán 1-2 ezer forintos növelést javasolt, míg Vígh László javasolta, hogy az 
infláció mértékéhez igazodó a tagdíj növelés. 
Kiss László véleménye szerint vagy ne legyen emelve a tagdíj, vagy minimum 5 ezer forinttal 
növeljék azt. 
 
Elfogadták az 5 ezer Forintos tagdíj emelést. 
 
Kiss László levezető elnök ezt követően szavazásra terjesztette elő a közgyűléssel kapcsolatos 
fontosabb javaslatokat. 
 
 
EÜ-2025. (04.09.) 6. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a 2025. évi beszámoló közgyűlés időpontját 
(2025. május 23. 18 óra) és helyét (Magyar Sport Háza). 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
EÜ-2025. (04.09.) 7. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a 2025. évi közgyűlés napirendi pontjait. 
 
1.    Az MFSZ 2025. évi beszámoló küldöttgyűlés napirendi pontjainak elfogadása 
2.    Az MFSZ 2024. évi szakmai beszámolójának elfogadása    
3.    Az MFSZ 2024. évi pénzügyi mérlegének és kiegészítő mellékletének         

elfogadása        
4.    Az Ellenőrző Testület beszámolója 2024. évi tevékenységéről   
5.    Az MFSZ 2025. évi szakmai munkatervének elfogadása    
6.    A szövetség 2025. évi költségvetésének elfogadása     
7. Ellenőrző Testület elnökének és tagjainak megválasztása    
8.    Javaslat a 2026. évi egyesületi tagdíjra      
9. Javaslat az MFSZ Alapszabályának módosítására     
10.  Egyebek 
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Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 
 

EÜ-2025. (04.09.) 8. számú elnökségi határozat: 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta, hogy a közgyűlésnek 35.000,- Ft/év tagsági 
díj elfogadását javasolja a 2026. évre. 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 
 

EÜ-2025. (04.09.) 9. számú elnökségi határozat: 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta Varsányi Zsuzsannát a Jelölést Előkészítő 
Bizottság vezetőjeként. 

Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
Nem érkezett további hozzászólás a közgyűlés előkészítésével kapcsolatos teendőkhöz. A 
levezető elnök lezárta a napirendi pontot azzal, hogy megkérte a főtitkárt a feladattervben 
szerelő teendők határidőn belüli elvégzésére, a meghívó rövid időn belüli kiküldésére. 
 
 
7. napirendi pont: 

Tájékoztató a Magyar Kupa döntő megrendezésének előkészületeiről. 
Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 

  (szóbeli előterjesztés) 
 

Feke Dávid (főtitkár): 
 Május 31-re, a döntő idejére lefoglalta az érdi termet 10-től 17 óráig. A szervezést még 

nem kezdték el. A Szervezői Bizottság rövidesen online megbeszélést  fog tartani. 
Problémát jelent a játékvezető küldés. A döntőn azok a játékvezetők fognak bíráskodni, 
akiknek a csapata nem fog játszani. Nem támogatja, hogy külföldi játékvezető vezessen 
a Magyar Kupán, azt látja elképzelhetőnek ha egy párt hívnak és magyar játékvezetővel 
vegyesen fújnak.  Beszámolt arról, hogy az elődöntők május 18-án lesznek.  A 
Szervezői Bizottság összetételét ismertette: Versenybizottság, Kiss László, Magyar 
Petra, Fülöp Anna, Vértesi Nicole, illetve Rácz László. A Szervező Bizottság elnökének 
a Versenybizottság elnökét javasolta.  

 
Kiss László (elnök):  
 Nem kíván a bizottság tagja lenni de szívesen segít amiben kell. Megkérdezte, hogy 

beszéljen-e a Dominik Bauval vezetőjével a kupa támogatásáról. A KDB Bankot is 
megkeresheti, kisebb támogatás kapcsán. Kiemelte, hogy egészségügyi és biztonsági 
szolgálat legyen. 

 
Pavelka Zoltán (elnökségi tag): 
 Nem találja eléggé részletesnek a versenykiírást, ennek bővítését javasolta 10 napos 

határidővel. 
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A jelenlévők nem támogatták a javaslatot. 
 
 
További hozzászólás nem érkezett a témához.  
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
 Igen: 5 fő 
 Nem: 0 fő 
   Tartózkodott: 0 fő 
 
 
8. napirendi pont: 

Javaslat a 2025-2026. évi Felnőtt Magyar Bajnokság megrendezésére, lebonyolítására.  
2025-2026. évi Női és Férfi Felnőtt Országos Bajnokság versenykiírásának elfogadása. 

 Előadó: Szegvári András (Versenybizottság elnöke) 
   (szóbeli előterjesztés) 

 
Szegvári András (VB elnök): 
  A férfi és a női kiírásokat, illetve a 2025-2026. évi szezon versenynaptárát még nem 

tudta megszavazni a Versenybizottság. A struktúrát ismertette. Elmondta, hogy van egy 
alapszakasz, amiben csak az IFL-ben nem játszó csapatok játszanak. Ezután a 
középdöntőben a legrosszabb IFL-es és az alapszakasz I-III. helyezett csapata játszik, 
innen jut be az első két helyezett a négyes döntőre. 

 
Pavelka Zoltán (elnökségi tag): 
Nem tartja jónak, hogy az IFL-ben szereplő csapatok nem vesznek részt az alapszakasz 

küzdelmeiben. 
 
Rácz László (alelnök):  
 Szakmai megközelítésből nem biztos, hogy van értelme végig játszatni az IFL-es 

csapatokat, azaz az alapszakaszban való játékukat nem támogatja.  
 
Szegvári András (VB elnök):  
 Visszajelzésekből dolgoznak és nem fér bele a versenynaptárba, hogy az IFL-ben 

szereplő csapatok is játszanak az alapszakaszban.  
 
Pavelka Zoltán (elnökségi tag): 
 Nem értett ezzel egyet, fontosnak tartja, hogy minden I. osztályban szereplő klub 

játsszon az IFL-es csapatokkal, mert ez segítheti a fejlődést. 
  
Kiss László (elnök):  
 Megkérte Szegvári Andrást, hogy az országos bajnokságra és a versenynaptárra 

vonatkozó dokumentumokat minél hamarabb küldje el az elnökség tagjainak.  Online 
beszélgetést javasolt a csapatokkal, ahol meghallgatják a bajnokság lebonyolításáról és 
a versenynaptárról a véleményüket.  A döntést és a versenykiírás elkészítését 
mindenképpen szakmai alapon kell meghozni, elkészíteni. 

 
Szegvári András (VB elnök):  
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 A női bajnokságról még nem készült el a versenykiírás, illetve április 30-ig mindent 

elkészít a Versenybizottság.  
 
 
További hozzászólás nem érkezett a napirendi ponthoz. A jelenlévők megköszönték az 
elmondott információkat. 
 
 
9. napirendi pont: 

Tájékoztató a 3v3 Felnőtt Világbajnokságon való részvétellel kapcsolatos 
információkról, teendőkről. 

 Előadó: Feke Dávid (főtitkár), csapatvezetők 
   (szóbeli előterjesztés) 

 
Feke Dávid (főtitkár): 
 Az idei 3v3 VB-re női és férfi csapatunkat beneveztük. A szövetség által meghirdetett 

lehetőségre egy női csapat jelentkezett, ami több egyesület, köztük Svájcban játszó 3 
játékosból áll. A csapatvezetői teendőket dr. Vértesi Nicole látja el. A férfi válogatott a 
tavalyi csapatra épül, és első sorban SZPK-s játékosok alkotják. A hivatalos nevezés 
megtörtént, április 14-ig kell elküldeni a névszerinti nevezést. A női csapat névsora meg 
van, a férfi csapat listája is rövidesen megérkezik. Azokat – elnöki aláírást követően – 
továbbítja a rendezőknek. A férfi csapat már megkapta a mezeket, a női csapat is 
rövidesen megkapja, amint elküldik számára a mezméreteket. Felhívta mindkét 
csapatvezető figyelmét, hogy a küldöttség minden tagja vigye magával az útlevelét, 
mert a rendezőségnél azzal tudják igazolni a személyazonosságukat. A szövetség a 
nevezési díj felét fizeti mind a két csapat esetében. A felmerülő összes többi költség a 
játékosokat terheli. 

 
Szuri Zoltán (3v3 férfi válogatott csapatvezető): 
 Megkérte Kiss Lászlót és Feke Dávidot, hogy egyeztessenek az általa megadott 

Groupama Biztosító munkatárssal szponzoráció ügyében. Elő van készítve a támogatás 
lehetősége. 

 
Kiss László (elnök): 
 Ígéretet tett, hogy rövid időn belül elküldi a biztosító cég munkatársának a támogatási 

ajánlatot. Tájékoztatott mindenkit, hogy az MLSZ ruharaktárból már csak 
meccsmezeket lehet kölcsönözni, melegítőt, sétálómezt és más ruházatot már nem. A 
MOB megszünteti ruharaktárát, ezért kedvezményes áron kiárusítja használt és nem 
használt ruhakészletét. Onnan tudunk melegítőket és sétálómezeket beszerezni, ami a 
játékosok költsége, illetve a támogatási alapból fedezhető. 

 
Feke Dávid (főtitkár): 
 Magyar Petra tájékoztatta őt, hogy a VB ideje alatt nem fog tudni foglalkozni az MFSZ 

közösségi média felületeivel. Egyeztetni fog Fülöp Annával, hogy vállalja el erre az 
időszakra a szükséges feladatok elvégzését. 

 
írt neki a social media kezelésével kapcsolatban, mert át szeretné adni a feladatot másnak. 

Ulicza Tamást megkérdezi Kiss László erről.  
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További hozzászólás nem érkezett a témához.  
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
 Igen: 5 fő 
 Nem: 0 fő 
   Tartózkodott: 0 fő 
 
 
10. napirendi pont: 

Női szövetségi kapitány pályázati kiírás elfogadása. 
 Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 
   (írásos előterjesztés) 
 

Feke Dávid (főtitkár): 
 Minimálisan változtatott a korábbi pályázati kiíráson, az erkölcsi bizonyítvány 

szükségességével egészítette ki azt. A jelentkezés beadásának határideje június 1.  
 
Kiss László és Vértesi Nicole rövidebb határidőt javasolt. Május 10-t fogadták el a jelenlévők. 
A megbízás idejét 2+2 évre módosították.  
 
További javaslat nem érkezett a pályázati kiíráshoz.  
Az elnökségi tagok a módosításokkal elfogadták a női válogatott szövetségi kapitányi 
tisztségére kiírt pályázatot. 
 
EÜ-2025. (04.09.) 10. számú elnökségi határozat: 

Az elnökség egyhangúlag elfogadta a női szövetségi kapitány pályázati kiírását. 
Igen:  5 fő 
Nem:  0 fő 
Tartózkodott:  0 fő 

 
11. napirendi pont: 

Tájékoztató a szövetség új honlapjának készítésének aktuális helyzetéről. 
Előadó: Feke Dávid (főtitkár) 

   (szóbeli előterjesztés) 
 

Feke Dávid (főtitkár): 
 Szegvári András és testvére elkezdte az új honlap szerkesztését, de még nincs 

használható állapotban. A hátteret készítik jelenleg, a kinézettel nem foglalkoznak. 
Megpróbálnak a kor követelményeinek megfelelő, a mérkőzések dokumentálását teljes 
körűen segítő felületet kialakítani. A költségvetésben elkülönített összeg áll 
rendelkezésre a feladat megoldásához. 

 
Szegvári András (VB elnök): 
 Olyan honlapot kívánnak létrehozni, ami a jelenleginél sokkal több szolgáltatást 

biztosít, nagyon adatbázist tartalmaz. A felület kialakításának megnövekedett költsége 
lesz a titkosítás és adatvédelem miatt. 
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Kiss László (elnök): 
 A Blessing Grouppal kötött szerződés tartalmazza a honlap arculati tervének 

kialakítását is. Az volt a kérése, hogy a közgyűlésre egy kisebb prezentációt rakjanak 
össze az akkori állapotról. 

 
Szegvári András (VB elnök): 
 Ha arra a szintre jutnak, akkor fel fogja venni a kapcsolatot a Blessing Group 

munkatársával az arculat kialakításával kapcsolatban. Június 12-t határozták meg 
maguknak végső időpontként, hogy a soron következő elnökségi ülésen már el lehessen 
fogadni. 

 
Kiss László (elnök): 
 Fontosnak tartja, hogy hosszútávra készüljön el egy jó, használható portál. Elmondta, 

hogy a költségvetésben tavaly meg volt határozva az erre a feladatra szánt összeg, ezt 
Szegvári András és a testvére is elfogadta. Kiss László árajánlatot kért tőlük. 

 
További hozzászólás nem érkezett a témához. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
 Igen: 5 fő 
 Nem: 0 fő 
   Tartózkodott: 0 fő 
 
 
12. napirendi pont: 

Tájékoztató az U19 lány, U19 fiú és az U15 Fiú és lány szövetségi kapitányi 
pozíciókkal kapcsolatban. 

Előadó: Kiss László (elnök) és Feke Dávid (főtitkár) 
  (szóbeli előterjesztés) 
 

Kiss László (elnök): 
 Egy dokumentumot készített a válogatott csapatok vezetői részére. Ennek célja, hogy a 

szövetségi kapitányok és a válogatottak tevékenysége tudatosabb, tervezett, átláthatóbb 
és ellenőrizhetőbb legyen. Fontosnak tartja a dokumentum használatát a fejlődéshez, 
emellett szövetség vezetésének is rálátást biztosít az adott csapat helyzetére. Javasolta, 
hogy nézze át az elnökség a dokumentumot. Beszélt Takács Annával és Horváth 
Anikóval, összegyűjtötte a szövetségi kapitányok tevékenységét. Feke Dávid beszélt 
Pfneiszli Péterrel. 

 
Vígh László javasolta, hogy a játékoslista formátuma megegyezzen az IFF-ével, ezzel a 
nevezést könnyíteni. 
 
Kiss László (elnök): 
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 Véleménye szerint jó döntés volt Takács Anna U19 lány válogatott szövetségi kapitányi 

kinevezése. Profi módon áll hozzá a feladathoz, tudatosan végzi a munkáját.  Április 
27-én tartanak szülői értekezletet, a hétvégi összetartás végén. Ő is jelen lesz ezen az 
összejövetelen és tájékoztatást ad néhány fontosabb dologról, első sorban a pénzügyi 
kérdésekről.  

 Horváth Anikó lelkesen vezeti az U15 fiú válogatottat, bár még rutintalan, ezért segíteni 
kell neki. Hamarosan megtartják az első edzésüket. Elmondta, hogy minden utánpótlás 
válogatott csapat kap 170 ezer forint támogatást terembérlésre. 

 
Feke Dávid (főtitkár):  
 Az U19 fiú válogatottal kapcsolatban számolt be. A csapatvezetés küldtött neki egy 

költségvetés tervet, amivel kapcsolatban kért néhány pontosítást. Április 26-i hétvégén 
lesz a következő összetartásuk.  

 
Thüringer József (U19 fiú válogatott csapatmenedzser): 
 Kérte, hogy az U19-es válogatott csatlakozhasson valamelyik országos bajnokságba.  
 
Az elnökség megbeszélte, hogy a klub elsőbbséget élvezzen a játékosok felett, illetve 
szervezési költséget, nevezési díjat nem kell duplán fizetniük. 
 
További hozzászólás nem érkezett. A jelenlévők megköszönték a tájékoztatót. 
 
Az elnökség egyhangúlag elfogadta a tájékoztatót. 
 Igen: 5 fő 
 Nem: 0 fő 
   Tartózkodott: 0 fő 
 
 
13. napirendi pont: 

Egyebek 
 

Pavelka Zoltán (UP Bizottság vezetője): 
 Az Unihoki Diákolimpia nagyon jól meg lett szervezve. Szerinte negatívum, hogy 

semleges zsűrit nem tudnak minden helyszínre küldeni. A  játékvezetés meg volt oldva, 
jöttek visszajelzések kisebb-nagyobb problémákról. 

 
 Két esetről számolt be. Az első a jászberényi iskolával volt, a tanár már előtte levélben 

is kötözködött a csoportbeosztás miatt, túl erősnek gondolta az ellenfeleket. A verseny 
ideje alatt kárt okoztak a helyi kultúrházban, ahol öltöztek. A legfőbb problémájuk az 
volt, hogy beszaladtak örömükben a pályára, amikor a hivatalos meccs órán már lejárt a 
mérkőzés idő, de a bíró még nem fújta le a meccset. Szerinte nem jól lett kezelve az 
eset, az idevonatkozó szabály értelmezése. 5-0-s mérkőzés eredménnyel írták jóvá a 
végeredményt a vétlen csapat javára a játékvezetők. Problémaként jelezte, hogy olyan 
vezet meccset, akinek kötődése van csapathoz, játékoshoz.  

 
 A jászberényi testnevelő tanárnő óvást adott be a Magyar Diáksport Szövetséghez, azzal 

kapcsolatban, hogy a pitvarosi döntő során nem volt független versenyigazgató. Több 
év óta ez a gyakorlat.  
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Feke Dávid (főtitkár):  
 Az MDSZ referense jelezte a kifogást és megírták, hogy elfogadták az óvást, ezzel 

szemben fellebbezési lehetőség nincs. Ezért újra kell játszani ezt a döntőt, a megfelelő 
feltételek biztosításával. 

 
 Volt egy másik piroslapos kiállítás Kömlőn, mert ott szolidan szidták a játékvezetőt, 

amit figyelmeztetésre sem hagyott abba a helyi csapat vezetője. Szabály szerint, ha az 
edzőt kiállítják, és nincs más 18 éven felüli a csapatban, akár a hivatalos kisérő sem, 
akkor 5-0-s  mert nem lehetnek nagykorú nélkül. A pályára való beugrásos esetről van 
videó, ahol eredménnyel le kell zárni a mérkőzést a vétlen csapat javára. 

 A pitvarosi esettel kapcsolatban a videó felvételen látszik, hogy a mérkőzés idő lejárt, a 
meccs azonban még nem volt lefújva. Ezután hívták fel őt, hogy mi ilyen esetben a 
helyzet. Tájékoztatta a játékvezetőket, hogy a piros lapot nem lehetett visszavonni. 

 
Moravszki Gábor (UP Bizottság tagja): 
  Nem volt kivételezés szerinte a bírók részéről, Amikor Feke Dávidot felhívták, akkor 

anonimként mondta el az érintetteket és a történést. A telefonos beszélgetés után az lett 
a közös döntés, hogy maradjon az 5-0-ás végeredmény, A bölcskei testnevelő tanár is 
ott volt anonimként. Ezt követően elindultak az elődöntők, azt félbeszakítottak, mert 
akkor is ment a telefonálgatás.  

 
Kiss László (elnök): 
  A jászberényiek óvásával kapcsolatban nincs mit tenni, újra kell játszani annak a 

korosztálynak a döntőjét. Oda kell figyelni a szabályok, előírások betartására. Másnap 
fog írni egy elnézést kérő levelet az MDSZ-nek. Megkérte a főtitkárt egyeztessen a 
helyszínről, a résztvevő csapatokról, a csoport beosztásról, és más szükséges 
kérdésekről. 

 
 A másik problémás esettel kapcsolatban az volt az álláspontja, hogy bármilyen tornán 

ott kell lennie a szabálykönyvnek és a versenykiírásnak. Meg kell vizsgálni az esettel 
kapcsolatos hatáskört, miben tud dönteni a szövetség. Egyeztetni kell az MDSZ 
illetékesével, hogy ezzel mit lehet tenni.  Jogilag bírói műhiba volt, ami befolyásolta a 
végeredményt. 

 
Az elnökség javasolta a játékvezetők tájékoztatását, hogy a felmerülő problémás helyzetekben 
vegyék elő a szabálykönyvet, és olvassanak utána a megoldandó helyzetnek, 
szabálytalanságnak. A hasonló események során, az első mérkőzés előtt tartsanak technikai 
értekezletet, ahol tájékoztassák a jelenlévőket a fontosabb szabályokról. Emellett a szövetség 
által tartott online szabályismertető előadás kötelező legyen a csapatvezetőknek. 
 
Pavelka Zoltán (UP Bizottság elnöke): 
 Véleménye szerint nem konzekvensen vannak vezetve a meccsek a különböző 

helyszíneken, például az időkérés rendszere máshogy működik. 
 
A következő évre részletesebb tájékoztatást, szabályok pontosítását, bírók felkészítését 
beszélte meg az elnökség, a versenykiírásban az IFL-től eltérő dolgok legyenek benne 
mindenképp. 
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Vígh László (elnökségi tag). 
 A Dunai Krokodilok helyzetéről számolt be. Elmondta, hogy segítségre van szükségük 

a működésükkel kapcsolatban. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy Veisz László, az MFSZ 
korábbi elnöke pár nappal korábban elhunyt. 

  
 
Kiss László kezdeményezésére a jelenlévők 1 perces gyász szünettel emlékeztek meg az 
elhunytról.  
Megállapodtak, hogy a hétvégi mérkőzések kezdete előtt 1 perces gyász szünetet tartanak. 
Erről értesítik a csapatokat. A szövetség Facebook oldalán is megemlékeznek Veisz Lászlóról.  
 
Mózes Réka elfogadta az Ellenőrző Testületi Bizottság elnöki pozíciójára történő jelölését, az 
SZPK hivatalosan jelölje lesz. 
 
Kiss László megkérdezte a megjelenteket, van-e valakinek egyéb más közérdekű bejelentése. 
Nem érkezett hozzászólás. 
 
 
Kiss László megköszönte mindenkinek a részvételt és az aktív közreműködést, majd 21 óra 
50 perckor berekesztette az elnökségi ülést. 
 
 
 

Kiss László 
Levezető elnök 

 
 
        Rajna Dorka                                         Vígh László                              Szegvári András 
   Jegyzőkönyvvezető                          Jegyzőkönyv hitelesítő       Jegyzőkönyv hitelesítő 
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